

Question and Answer – Document #1

Date: November 22, 2013
RFP Reference number: 1000151445
Closing Date: December 30, 2013
Closing Time and Time Zone: 14:00 EST
Project Title: Scanning of Documents for Health Canada.
Français à suivre

To All Bidders:

This is to advise all bidders of a question and answer pertaining to this Request for Proposal.

Question #1: We submitted a proposal for the original RFP that was issued on September 12, 2013. Do we need to submit an additional response for the reposted RFP, or can we simply submit an amendment to our original submission?

Answer #1: If you submitted a proposal to the earlier version of this RFP, you may now submit an amendment to the original proposal that corresponds to any changes the client might have made to the RFP.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSAL REMAIN UNCHANGED.

Question et réponse– Document #1

Date : 22 novembre 2013
Numéro de référence de DP : 1000151445
Date de clôture : 30 décembre 2013
Heure de clôture : 14:00 (HNE)
TITRE DU PROJET : Numérisation des documents de Santé Canada.

À tout soumissionnaire :

Ceci est pour aviser tous les soumissionnaires des questions et réponses concernant cette demande de proposition

Question #1: Nous avons soumis une proposition pour la DP originale qui a été émise le 12 septembre 2013. Devons-nous soumettre une réponse additionnelle pour la DP ci-affichée, ou est-ce que nous pouvons simplement soumettre une modification à la soumission originale?

Réponse #1: Si vous avez soumis une proposition répondant à la version précédente de la DP, vous pouvez maintenant soumettre une modification à la proposition originale qui correspond à toute révision que le client a faite à la DP.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE CETTE DEMANDE DE PROPOSITION DEMEURENT INCHANGÉES.